
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 01 DECEMBER 2015
Aanwezig:
Leden: 
CDA Th. van Heese, H.J.M. Koelman, I.C. Vink-Albrecht, L. Kranenburg (plv.)
VVD H. Werner, H. Mikkers
D66 F.J.M. Duits, H. van Dijk en S.J. Bier
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W.E. Westerman
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. Hij deelt mee dat de heer H. Mikkers de afwezige 
mevrouw C.C.J. Breed-Vlaar vervangt.

2. Vaststellen van de agenda
De commissie stelt deze ongewijzigd vast.
Op voorstel van de CDA-fractie besluit de commissie de C-stukken ”4 (B.) Plan van aanpak 
Dorpscentrum Spaarndam 2015” en 1. “MARAP II 2015 GBKZ” te plaatsen op de agenda 
van de volgende vergadering als punt voor overleg met college (B-stukken).

3. Vaststellen van de conclusies van de vergadering van 03 november 2015
De commissie stelt de tekst gewijzigd vast.

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met 05 november 2015
De leden Koelman (CDA), Bier (D66), Kerkhoff (PvdA), Mikkers (VVD), Vink (CDA), en 
Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt.
Het overzicht zal op voorstel van de heer Van Heese (CDA) worden aangevuld met datum en 
orgaan waarin de toezegging e.d. werd gedaan.
Mevrouw Vink zal haar nadere vragen over punt 24 (via de griffier) aan wethouder Graal 
mailen, zodat hem duidelijk wordt wat zij nu precies wil weten en daarop (binnen één week) 
door hem kan worden geantwoord.

5. Rondvraag
De leden Wehkamp (GroenLinks), Koelman (CDA), Van Dijk (D66), Werner (VVD), Kerkhoff 
(PvdA) enn Vink (CDA) stellen vragen. Burgemeester Heiliegers zeg toe dat de stuurgroep 
Horizon en Stip geen enkele onomkeerbare afspraak / toezegging zal doen en daarmee de 
beslisser (de gemeenteraad) voor een “fait accompli” te stellen: de stuurgroep bereidt voor.
Op het antwoord van wethouder Van Haeften over alternatieven voor huurwoningen van 
andere “bouwers van huurwoningen” dan Ymere (in de context van huisvesting 
statushouders) blijkt dat aan onderzoek daarnaar (ongedekte) kosten zijn verbonden. De 
commissie is van mening dat snelheid is geboden en verzoekt het college, via en ter 
beoordeling van het presidium, de raad nog in de decembervergadering een kredietvoorstel 
te doen.

6. Spreekrecht
Er zijn geen insprekers.
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A-stukken

7. Voorstel tot het vaststellen van een gewijzigde Algemene plaatselijke verordening 
en intrekken huidige

Mevrouw Kerkhoff (PvdA) en de heren Wehkamp (GroenLinks), Van Heese (CDA), Duits 
(D66) en Bier (D66) hebben vragen / opmerkingen. 
De tekstwijzigingen die mevrouw Kerkhoff al doorgaf, zullen worden doorgevoerd. Het stuk 
wordt nog gescand op consequent gebruik van sekseneutrale aanduidingen, aldus 
burgemeester Heiliegers in zijn antwoord.
Wat betreft de BOA, zegt wethouder Graal toe dat hij wat de inzet betreft er met een 
uitvoeringsplan op terug zal komen.

De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 15 december 2015. 

8. Voorstel tot het vaststellen van het stedenbouwkundig ontwerp Sectorpark 
Halfweg

De heren Van Dijk (D66), Wehkamp (GroenLinks), Van Heese (CDA) en mevrouw Kerkhoff 
(PvdA) hebben vragen / opmerkingen. Op voorstel van mevrouw Kerkhoff besluit de 
commissie in beslotenheid verder te spreken op het onderdeel “kosten – baten”. Dit gebeurt 
na afloop van deze openbare vergadering. (Hiervan is een afzonderlijk verslag gemaakt.)
De voorzitter stelt vast dat de uitkomst van het besloten overleg geen invloed zal hebben op 
het advies van de meerderheid van de commissie dat het voorstel geagendeerd kan worden 
voor de raadsvergadering van 15 december 2015.

9. Verlenging werkingsduur Verordening voorzieningen huisvesting onderwijs 
Haarlemmerliede en Spaarnwoude 2015

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 15 december 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen.

10. Voorstel tot het goedkeuren van de Begroting 2016 Stichting Openbaar Primair 
Onderwijs Zuid-Kennemerland (STOPOZ)

Ter vergadering is een vertegenwoordiger van het Stichtingsbestuur aanwezig.
De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 15 december 2015. Conform toezegging worden het juiste bedrag (€ 132.000) en de 
meest actuele begrotingsstukken aan de raad gepresenteerd. De commissie adviseert de 
raad conform het (dan aangepaste) collegevoorstel te beslissen.

11. Voorstel tot aanpassing Gemeenschappelijke regeling Werkvoorzieningsschap 
Zuid-Kennemerland (Paswerk)

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 15 december 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen.
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12. Voorstel tot vaststellen Gemeenschappelijke regeling Samenwerking Sociale 
Zaken 2016

De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 15 december 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen.

13. Voorstel tot Wijziging Afvalstoffenverordening 2009

Het voorstel van de heer Werner (VVD) de overeenkomst met Meerlanden op te zeggen 
krijgt geen bijval van de overige commissieleden.
De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 15 december 2015. De commissie adviseert de raad conform het collegevoorstel te 
beslissen.

14. Voorstel tot het vaststellen van de nota Reserves en voorzieningen 2016 – 2020 en 
intrekken van de gelijknamige nota 2012 – 2016

De heren Koelman (CDA), Van Dijk (D66) en mevrouw Kerkhoff (PvdA) hebben opmerkingen 
/ vragen. Wethouder Graal zegt toe dat hij de mogelijkheid van voorzieningen voor “Wegen”, 
“Transitie” en “Openbare Verlichting” wil onderzoeken. Het voorstel zal rond mei 2016 gereed 
zijn zodat het gelijk op loopt met de Jaarrekening 2015. Volgens toezegging wordt de nota 
nog op een aantal punten gecorrigeerd.
De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 15 december 2015. De commissie adviseert de raad conform het (gewijzigde) 
collegevoorstel te beslissen.

15. Voorstel tot het vaststellen van de 7e suppletoire Begroting 2015

De heren Werner (VVD), Koelman (CDA), Van Dijk (D66) en mevrouw Kerkhoff (PvdA) 
hebben vragen. Wethouder Graal zegt enige correcties toe aan de commissie.
De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 15 december 2015. De commissie adviseert de raad conform het (gewijzigde) 
collegevoorstel te beslissen.

16. Voorstel tot het vaststellen van het Groenbeheerplan 2016-2019

Op vragen van de heer Werner (VVD) en mevrouw Kerkhoff (PvdA) zegt wethouder Graal 
toe dat handhaving deel uitmaakt van de uitvoering van het plan, over een (financiële) 
voorziening voor de uitvoering van het plan wordt al interne bezien aan welke eisen zulks 
moet voldoen c.q. wat daar voor nodig is (ook in overleg met accountant). Eventuele lagere 
kosten van uitvoering neemt hij mee bij de opdrachtverstrekking. Hij komt terug met de nog 
uit te voeren inspectie / inventarisatie van bomen en een vergelijking van de (financiële 
consequenties van) uitvoeringsniveau’s A, B, D. (bomenplan).
De voorzitter stelt vast dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 15 december 2015. De commissie adviseert, met in achtnemen van de toezeggingen 
van wethouder Graal, de raad conform het collegevoorstel te beslissen.
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17. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 
collegeleden)

De heren Wehkamp (GroenLinks), Duits (D66), Mikkers (VVD), mevrouw Kerkhoff (PvdA) en 
mevrouw Vink (CDA) hebben vragen. Burgemeester Heiliegers en wethouder Westerman 
antwoorden. Wethouder Westerman heeft de antwoorden op in de vorige vergadering 
gestelde (gemailde) vragen van de heer Bier (D66) op een A4tje gereed; hij verwacht het 
spoedig met de vragensteller en (CC) de commissie te kunnen delen. 

De commissie neemt overigens de mededelingen voor kennisgeving aan.

C-stukken

18. Stukken ter kennisneming: gelegenheid voor politieke vragen over toegezonden C-
stukken.

Op vragen van de heer Werner (VVD) naar aanleiding van het strooiplan (C-stuk 6) zegt 
wethouder Graal toe een overzicht wanneer er gestrooid is, aan de commissie ter hand te 
stellen.

19. Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 05 januari 2016,

De griffier, de voorzitter, 

N.S. Voogd R.P. van Schie
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